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Svar på 10-dages forespørgsel fra Socialdemokratiet til Teknik 
og Miljø om cykelhåndtering 

 

Byrådsmedlem Jesper Kjeldsen, Socialdemokratiet, har den 25. februar 

2025 fremsendt en forespørgsel om cykelhåndtering. Teknik og Miljøs be-

svarelse fremgår nedenfor.  

 

Spørgsmål 1: Er det korrekt, at ansvaret for cykelhåndtering i Aar-

hus Kommune overgår fra Teknik og Miljø til en anden forvaltning? 

Svar: Nej. Teknik og Miljø er ikke bekendt med, at cykelhåndteringsind-

satsen skal overgå til en anden magistratsafdeling. Teknik og Miljø vare-

tager fortsat opgaven med cykelhåndteringen.   

 

Spørgsmål 2: Hvis ja, hvilken forvaltning eller aktør vil fremadrettet 

have ansvaret for cykelhåndtering? 

 

Svar: Se svar på spørgsmål 1 

 

Spørgsmål 3: Hvilke organisatoriske ændringer vil dette medføre, 

herunder i forhold til samarbejde med eksterne aktører? 

Svar: Se svar på spørgsmål 1. Derfor ikke relevant.  

 

Spørgsmål 4: Hvordan vil ændringen påvirke serviceniveauet for 

håndtering af cykler i byen? 

Svar: Se svar på spørgsmål 1. Derfor ikke relevant.  

 

Spørgsmål 5 og 6: Vil der være ændringer i de økonomiske priorite-

ringer eller i den nuværende praksis for håndtering af efterladte og 

skrottede cykler? 

Svar: Der er for 2025 ikke ændringer i de økonomiske rammer og 
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prioriteringer, hverken samlet set eller specifikt for håndteringen af cyk-

lerne. Teknik og Miljø forventer heller ikke, at den praktiske håndtering af 

cykler ændres. Dog vil Teknik og Miljø lave ekstra runderinger i området 

omkring banegården, mens Aarhus H omdannes pga. elektrificering.  

Fra 2026 og fremadrettet har Teknik og Miljø på nuværende tidspunkt in-

gen information om nye rammebetingelserne for opgaven.  

Spørgsmål 7: Hvordan sikres en smidig overgang, så nuværende 

samarbejdspartnere og aktører i cykelsektoren fortsat kan operere 

effektivt? 

Svar: Se svar på spørgsmål 1. Derfor ikke relevant.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Nicolaj Bang 

Rådmand 

 /  

 Michael Tolstrup 

 Forvaltningschef 


